
 

 

 

 

 

 

Het team van de Mariaschool herkent de eigen cultuur in het beeld dat de 

vertegenwoordigers van SKH schetsen van de organisatie op de locaties Raccers en 

Tamboerijn. Deze is minder hiërarchisch. Veranderingen worden ‘bottum-up’ 

ingezet. De verwachting is dat deze overeenkomst versterkend werkt in de 

ontwikkeling richting IKC. 

-De teams van SKH en Mariaschool werken de laatste jaren al meer samen dan dit 

met andere kinderopvangorganisaties het geval is. Van de leerlingen op de 

Mariaschool die gebruiken maken van kinderopvang, gaan er namelijk veel naar de 

SKH. Tevens maakt de nabije ligging dat medewerkers van beide organisatie elkaar 

wellicht makkelijker opzoeken. Het lijkt het team van de Mariaschool prettig om op 

deze basis de samenwerking met SKH uit te bouwen. 

-Tijdens het wervingsgesprek en de presentatie bleek dat de SKH in de loop der tijd 

een groot netwerk heeft opgebouwd met andere instanties in de binnenstad zoals 

muziekschool Boedijn en sportinstituut Frits van der Werff. De Mariaschool ziet 

hierin mogelijkheden om tegemoet te kunnen komen aan de talenten van leerlingen 

op het toekomstig IKC. 

-Tijdens het wervingsgesprek werd duidelijk dat de SKH beschikt over een z.g. 

zorgteam met daarin experts die  

medewerkers ondersteunen bij specifieke behoeften van kinderen. De Mariaschool 

is gewend te werken met een dergelijk team en ervaart een versterkend effect van 

een dergelijk zorgteam. 

-De door SKH uitgesproken ambitie om uiteindelijk één team te vormen met het 

team van de Mariaschool, past geheel bij de uitgangspunten van een IKC die het 

team van de Mariaschool nastreeft. 

-Vanuit het bestuurlijk oogpunt, SKH en Penta zijn beiden een stichting, lijkt de 

ontwikkeling naar een IKC met de huidige keuze, meer kans van slagen te hebben. 

  

 


